

SESSION SYNOPSIS JANUARY 10, 2022

1. 2022 church theme: “God’s Compass”
Ps. 119:105 “Your word is a lamp to my feet and a light to my path.”
2. Due to the change of his Canadian status, Pastor Samuel Andri is not be able to work. Yet, he will volunteer his time to serve us our congregation and work with the youth. Because of personal reasons, Ps. Sam and his wife will return to Indonesia for sometimes this year. When he returns to Vancouver and once his Canadian status allows him to work, we will extend our Job Contract to him.
3. The bequest from the Jean Ip’s Estate of approx. \$1.3 Million will be transferred to the church’s development fund to be used towards the building of the new church facilities upon receipt.
4. AGM this year will be held on Sunday, March 20, 2022 after a joint worship service. All ministries and departments submitting reports to be included in the 2021 Annual Report for 2021 are asked to do so in both the English and Chinese languages by February 27, 2022 to Pastor Morgan. (**Note:** This year the church does not have any employees to provide translating services.)

Members and adherents wishing to have hardcopies of the AGM Report are to advise their district Elders so that sufficient copies will be printed and provided prior to the meeting.

2022 年 1 月 10 日堂議會摘要

1. 2022 教會主題為 “上帝的指南針.” 取自詩篇 119:105 “你的話是我腳前的燈，是我路上的光。”

2. 由於在加拿大身份的變化，Samuel Andri 青少年傳道再不能在本國工作。然而，他將會以義工身份在英文堂及青少年中事奉。基於個人原因，Ps. Sam 和他的妻子今年將回到印度尼西亞探親。當他返回溫哥華後，以及加拿大政府允許他工作時，本教會即將與他延續工作合約。

3. 葉尚志捐贈給本教會之遺產約 130 萬元，將全數轉入教會建堂基金，用於重建新教堂設施之需。

4. 今年的 <會友大會> 將於 2022 年 3 月 20 日聯合主日崇拜後舉行。所有 2021 年度年刊的事工及各部門的報告請在 2022 年 2 月 27 日之前用中英文兩種語言提交給黃牧師。（注意：今年教會沒有提供翻譯服務。）

希望獲得去年度之紙質版年刊報告的會友請通知其區長老，以便打印足夠的年刊並在年會之派發。